

Algemene directie van de Sociale Zekerheid

Arbeidsongevallen en Beroepsziekten

Brussel, 12.11.1991

Mededeling

aan de instellingen gemachtigd voor de
verzekering tegen de arbeidsongevallen

Ter uitvoering van art. 43 van het Koninklijk besluit van 21 december 1971 (B.S. van 28 december 1971) houdende uitvoering van sommige bepalingen van de arbeidsongevallenwet van 10 april 1971, heb ik de eer U hieronder de tot het jaar 1992, geïndexeerde minimum en maximum bedragen, vastgesteld bij artikel 39, eerste en tweede lid, van de arbeidsongevallenwet mede te delen.

Het laatste bedrag wordt weerhouden, op voorwaarde dat, tot en met 1 januari 1992 geen nieuwe indexering wordt voorzien.

	Maxima	Minima
op 1 januari 1972	300.000 Fr.	60.000 Fr.
op 1 januari 1973	318.360 Fr.	63.672 Fr.
op 1 januari 1974	337.860 Fr.	67.572 Fr.
op 1 januari 1975	395.850 Fr.	79.170 Fr.
op 1 januari 1976	437.040 Fr.	87.408 Fr.
op 1 januari 1977	473.070 Fr.	94.614 Fr.
op 1 januari 1978	502.020 Fr.	100.404 Fr.
op 1 januari 1979	522.300 Fr.	104.460 Fr.
op 1 januari 1980	543.420 Fr.	108.684 Fr.
op 1 januari 1981	588.210 Fr.	117.642 Fr.
op 1 januari 1982	636.690 Fr.	127.338 Fr.
op 1 januari 1983	689.160 Fr.	137.832 Fr.
op 1 januari 1984	731.370 Fr.	146.274 Fr.
op 1 januari 1985	760.890 Fr.	152.178 Fr.
op 1 januari 1986	776.130 Fr.	155.226 Fr.
op 1 januari 1987	776.130 Fr.	155.226 Fr.
op 1 januari 1988	776.130 Fr.	155.226 Fr.
op 1 januari 1989	791.640 Fr.	158.328 Fr.
op 1 januari 1990	807.480 Fr.	161.496 Fr.
op 1 januari 1991	840.090 Fr.	168.018 Fr.
op 1 januari 1992	874.050 Fr.	174.810 Fr.

De Hoofdinspecteur-directeur,



R. DE PAUW.